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Zápis č. 2/2023 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 28. 2. 2023 

 
Čas konání: 
od 18:06 hod. do 19:37 hod. 
 
Přítomni: 
Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk 
Zachař, Jan Stružka 
 
Nepřítomni: 
omluven:  
neomluven:  
 
Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 2/2023 v 18:09 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi Zdeněk Zachař a Jiří Prokš. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu Zdeňka Zachaře a 
Jiřího Prokše. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, 
Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 2/2023/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
5. Projednání postupu ve sporu s Garančním systémem finančního trhu 
6. Projednání cenové nabídky na obnovu Zvoničky a Křížku v ulici Radějovická 
7. Projednání zadání veřejné zakázky na akci Pumptrack 
8. Projednání zadání veřejné zakázky na provozovatele veřejného osvětlení 
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9. Projednání studie proveditelnosti vybudování chodníků v ulici Hlavní 
10. Zpráva finančního výboru 
11. Projednání záměru společnosti Pražská obalovna Herink 
12. Různé 

 
Diskuse: 
-- 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal 
Janoušek, Jan Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 2/2022/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
6. 12. 2022 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
7/2022/10 – trvá – probíhají jednání se Státním pozemkovým úřadem 
7/2022/12 – splněno – kontrola zatím neproběhla 
7/2022/13 – splněno – provedena studie proveditelnosti umístění přechodů 
8/2022/11 – splněno – probíhají jednání mezi právními zástupci 
1/2023/7 – splněno – předložená nabídka 
1/2023/8 – splněno – předáno paní účetní 
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

5. Projednání postupu ve sporu s Garančním systémem finančního trhu 

Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta informoval, že probíhají jednání mezi právními zástupci obce Herink a Garančního systému finančního 
trhu, který obci vyplatil pohledávku vzniklou krachem Sberbank a.s. Nejbližší osobní jednání by se mělo 
uskutečnit 14. 3. 2023. Starosta informoval, že dle doporučení právního zástupce je vhodné o dané situaci nechat 
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rozhodnout soudní instanci, a to z důvodu, aby byla naplněna podstata povinnosti péče řádného hospodáře. 
Starosta po dohodě s právním zástupcem navrhne GSFT převedení požadovaných finančních prostředků na 
úročený schovatelský účet, a to z důvodu zabránění navyšování případných úroků z prodlení vrácení částky. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s nevyplacením požadované částky ve prospěch Garančního systému finančního 
trhu. Zastupitelstvo dále souhlasí s převodem požadovaných prostředků na úročený schovatelský účet. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Michal Janoušek, Zdeněk 
Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 2/2023/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

6. Projednání cenové nabídky na obnovu Zvoničky a Křížku v ulici Radějovická 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta informoval, že nabídková cena na restaurátorské práce křížku a zvoničky v ulici Radějovická zůstala 
stejná jako v loňském roce tedy 228 000,- Kč.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje provedení restaurátorských prací dle předložené nabídky Miroslavem Žáčokem. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, 
Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2023/6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Projednání zadání veřejné zakázky na akci Pumptrack 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Byl předložen návrh zadávací dokumentace na akci Pumptrack. Výběrové řízení bude zadáno prostřednictvím 
portálu veřejného zadavatele. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje zadávací dokumentaci včetně příloh a pověřuje starostu vyhlášením výběrového 
řízení. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, 
Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2023/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
8. Projednání zadání veřejné zakázky na provozovatele veřejného osvětlení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Byl předložen návrh zadávací dokumentace na výběr dodavatele na provozování veřejného osvětlení. Výběrové 
řízení bude zadáno prostřednictvím portálu veřejného zadavatele. Zastupitel Jiří Prokš navrhl vyčlenit část plnění 
veřejné zakázky týkající se dodávek elektrické energie a tuto pořizovat spolu s elektrickou energii pro ostatní 
objekty obce. Zastupitelé diskutovali tuto možnost. Vzhledem k tomu, že předpokládaná spotřeba energie je 
díky provedené výměně svítidel minimální a vzhledem k současné situaci na trhu s energiemi se zastupitelstvo 
většinově shodlo na zadání zakázky včetně dodávky elektrické energie. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou zadávací dokumentaci včetně příloh a pověřuje starostu zadáním 
výběrového řízení. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Michal Janoušek, Zdeněk 
Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 2/2023/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

9. Projednání studie proveditelnosti vybudování chodníků v ulici Hlavní 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil studii proveditelnosti na vybudování chodníků v ulici Hlavní. Jedná se o prodloužení 
stávajícího nového chodníku od křižovatky Modletice, Popovičky, až na konec obce směr Popovičky. Dále 
prodloužení chodníku od autobusové zastávky k obchvatu D0, navazující na stezky propojující Dobřejovice a 
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Modletice. Zastupitelé dále diskutovali předloženou studii. Starosta informoval, že předpokládá na tuto akci 
čerpání finančních prostředků z dotace. Předpokládaná míra podpory je 85% 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje studii proveditelnosti a souhlasí se zadáním vypracování projektové dokumentace 
Ing. Jiřím Cihlářem ve stupni DUR+DSP a DPS v ceně 290 000,- Kč bez DPH.  
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, 
Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2023/9 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
10. Zpráva finančního výboru 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Jan Stružka 
  
Diskuse: 
Předseda Finančního výboru předložil zprávu finančního výboru o provedené kontrole, upozornil na zjištění 
drobných účetní chyb, které však nemají vliv na hospodaření obce. Dále uvedl, že ve spolupráci s účetní obce 
byly tyto chyby napraveny. Zpráva finančního výboru je k dispozici na OÚ. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
11. Projednání záměru společnosti Pražská obalovna Herink 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
21. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta informoval o žádosti společnosti Pražská obalovna na doplnění hospodářství Multiprachu. 
Informoval, že se jedná o doplnění způsobu zahřívání kameniva prostřednictvím hnědouhelného prachu místo 
zahříváním zemním plynem. Zastupitelé diskutovali dopad této změny na životní prostředí a shodli se, že tento 
záměr bude mít, dle jejich názoru, výrazný negativní dopad na životní prostředí v obci a přilehlém okolí. 
Místostarosta upozornil, že velmi pravděpodobně bude nutné nechat vypracovat oponentní odborné posudky 
specialisty na tuto problematiku. Zastupitelé se shodli, že se pokusí zahájit spolupráci s VŠCHT Praha – zajistí Jiří 
Prokš. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce s předloženým záměrem nesouhlasí a ukládá místostarostovi vynaložit maximální úsilí 
k zamezení realizace tohoto záměru. 
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Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, 
Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2023/11 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

12. Různé 

Místostarosta informoval, že proběhlo několik jednání s obyvateli ulice Ve Stráni ohledně vypouštění vody 
z pozemků na komunikaci. Během těchto jednání se nepodařilo najít shodu na efektivním vyřešením celé situace. 
Z tohoto důvodu bude podán podnět na stavební úřad se snahou najít definitivní zákonné řešení celé situace. 

Starosta informoval, že dle současného počtu předškoláků a ze současných dohod, by mělo být reálné umístění 
všech předškolních dětí z obce Herink. Předpokládá se, že ZŠ Průhonice a ZŠ Čestlice příjme předškoláky, jejichž 
sourozenci navštěvují danou školu. Zbylí předškoláci by měli mít zajištěné místo v ZŠ Modletice. 

Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      

1. 3. 2023 
 
 
Zapsal: 
 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Zdeněk Zachař: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Jiří Prokš: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 


